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INGEN AFBUD 
REFERAT: ANNE SOFIE  
 
SIDEN SIDST  
Der er ikke fundet pris på ladestander, og der er uklarhed om vores elnet kan levere strøm nok. 
Der er ikke kommet svar fra kontoret om vores aquadræn kan komme ind under bæredygtigheds puljen.  
Vi vil gerne have et møde med kontoret efter jul for at få svar på disse spørgsmål.  
Der er ikke kommet orientering fra kontoret vedr. udregning på affaldsøer og hvad vi gør mht boliger med 
niveauforskel.  
Der er fra beboerne ikke nedsat et udvalg vedr. p plads til ladcykler.  
 
1. Vi har planlagt julemarked/hygge og bankospil.  
2. Vi holder rejsegilde for flisearbejderne, når de engang er færdige. Beboerne er også velkomne.  
3. Flisearbejdet trækker ud dels pga uforudsete udfordringer og vejrforhold. Vi har drøftet fliserne på p 
pladsen, de skal rettes op.   
4. Hækkene omkring de lave lamper skal klippes. Kurt og Simon sørger for det. 
5. Vi har drøftet henlæggelser til udskiftning af fjernvarmerør. De nuværende bliver med tiden ødelagt af 
syre i cement. Vi tager det med på det næste budgetmøde.  
6. Saltning af p pladsen og stierne er ikke optimal. Vi kontakter kontoret for at få styr på, hvad 
snerydningen omfatter, og hvad vi betaler for det. 
7. I det nye år kommer der en undersøgelse af den energimæssige tilstand i boligerne. Det er noget BL har 
iværksat, og beboerne bliver orienteret af kontoret.  
8. Anne Sofie orienterede kort om emner fra seminaret. Bl.a. om bæredygtighed, som en boligforening i 
Odder praktiserer. 
9. Fastelavnsarrangement bliver d. 11. Februar. Nærmere info følger.  
10. Tur til Ovartaci museet bliver d. 23. Marts. Nærmere info følger.  
 


